
Spørsmål kommunestyremøte 3.3.22. 
 
 
Utskrivningsklare pasienter på UNN.  
 
 
Registrerer at det er ofte at pårørende er i sosiale medier og er bekymret over at deres nærmeste 
ikke får komme til Sonjatun helsesenter selv om de er utskrivingsklare fra Unn. Dette er svært 
beklagelig for dem det gjelder først og fremst, men også deres pårørende.  
 
 
Spørsmålet er om vi fortsatt er i en slik situasjon at vi ikke kan ta i mot utskrivningsklare pasienter fra 
Unn? Hvor stort er omfanget av dette hittil i år, og hva koster det kommunen? Hvilken strategi og 
planer har kommunen for at vi skal kunne ta i mot alle som er utskrivningsklare?  
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